
 

Aan de griffier van de gemeente Roermond 

Postbus 900 

6040 AX Roermond 

 

Geachte griffier, 

Hierbij ontvangt u Art. 43-vragen van de fractie GroenLinks Roermond. Wij verzoeken u 
deze vragen door te leiden naar het college van burgemeester en wethouders en ter 
kennisname te verzenden naar het DB van de Veiligheidsregio. 

 

Geachte college van B&W, 

c.c.: DB van de Veiligheidsregio 

GroenLinks heeft op 3 juli 2025 kennis genomen van het artikel van de NOS met de titel 
“PFAS in grondwater: ook ver weg van fabrieken vervuiling gemeten” (NOS-artikel). 
Hieruit blijkt dat PFAS-vervuiling zich veel verder verspreidt dan tot nu toe werd 
aangenomen, en dat ook op plekken ver van industriële uitstoters verhoogde 
concentraties PFAS worden aangetroffen in het grondwater. PFAS hopen zich op in het 
menselijk lichaam en zijn, volgens recente adviezen van onder andere het RIVM, al bij 
zeer lage concentraties schadelijk voor de gezondheid. 

Als GroenLinks maken wij ons zorgen over de volksgezondheid, het milieu en de 
mogelijke blootstelling van inwoners – waaronder hobbykippenhouders en 
moestuinders – aan PFAS. Ook een inwoner van Roermond trok hierover aan de bel. Hij 
wijst op het risico van lokale ophoping van PFAS en stelt de terechte vraag of er in 
Roermond bedrijven zijn die PFAS uitstoten of hebben uitgestoten. Ook vraagt hij zich af 
of hierover onderzoek plaatsvindt of zou moeten plaatsvinden. 

PFAS komen voor in bijvoorbeeld regenjassen, bakpannen, blusschuim en industriële 
coatings. De stoffen zijn nauwelijks afbreekbaar in het milieu en stapelen zich op in 

https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fnos.nl%2Fl%2F2573446&data=05%7C02%7Cgriffie%40roermond.nl%7C14e42a07bf77460736c408ddbd36ec59%7C8a8090da58d244ef86bbd17183b9d415%7C0%7C0%7C638874765807007253%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=DeUbXPKEdKzi6h8UHaxklkb1MWAtdHUkW9do2LfM7bs%3D&reserved=0


mens en dier. Volgens een waarschuwing van het RIVM van april 2025 wordt zelfs het 
eten van eieren van hobbykippen op sommige plekken ontraden vanwege PFAS-
vervuiling. 

Naar aanleiding van bovenstaande stellen we de volgende vragen: 

1. Heeft het DB en/of college kennisgenomen van het NOS-artikel van 3 juli 2025 
over de wijdverspreide PFAS-vervuiling? 

2. Deelt het DB en/of college de zorgen van GroenLinks en bezorgde inwoners over 
de mogelijke gezondheidseffecten van PFAS voor inwoners van Roermond? 

3. Is het DB en/of college in gesprek met de GGD Limburg-Noord over mogelijke 
gezondheidsrisico’s voor inwoners ten gevolge van PFAS in lucht, water of 
bodem? Zo ja, wat is hiervan de uitkomst? Zo nee, is het DB en/of college bereid 
dit op korte termijn op te pakken? 

4. Zijn er binnen de gemeente Roermond (of in de directe omgeving) bedrijven 
gevestigd die nu of in het verleden PFAS uitstoten of hebben uitgestoten? Is er 
zicht op de aard en omvang van deze uitstoot? 

5. Vindt er in Roermond monitoring plaats van PFAS in bodem, lucht of water? Zo ja, 
kunt u de meetresultaten delen met de gemeenteraad? Zo nee, is het DB en/of 
college bereid dit alsnog te laten onderzoeken – met name op locaties waar 
inwoners risico lopen, zoals in moestuinen of bij kinderboerderijen? 

6. In hoeverre worden inwoners in Roermond momenteel geïnformeerd over de 
aanwezigheid of mogelijke risico’s van PFAS, bijvoorbeeld via gemeentelijke 
communicatie of samenwerking met GGD/RIVM? 

Het college wordt verzocht om in het geval ook gevraagd wordt om een reactie van het 
DB van de Veiligheidsregio, in overleg te treden met dit DB en hun reactie eveneens ter 
kennis te stellen. 

Graag zien wij uw reactie tegemoet. 

Hartelijke groet, 

Fractie GroenLinks Roermond 

Patricia Vaessen 

 


